
Hukukçu Olmak Aslında BirSorunu Görmek, Sorunu tespitEdebilmek Demekt ir .
 Babam İstanbul Üniversitesi hukuk fakültesi mezunu
şuanda da avukat olarak çalışmakta. Dolayısıyla
babamdan da gördüğüm üzere gelecekte beni nelerin
beklediğini bilerek bilinçli bir tercih yaptığımı
söyleyebilirim. Hatta hukuk fakültesine tek tercih
yaparak girmiştim o yüzden hukuk benim için oldukça
özeldir. Hukuk öyle bir bölüm ki sosyal bilimler
alanında önünüze pek çok kapı açabilir. İş imkanları
bakımından da benzer bir durum söz konusudur. Bunun
dışında insanın bilmesi gereken ve hayatında faydalı
olacak birtakım bilgiler vardır. Hukuk bilgisi de bence
bu bilgilere dahildir. Her ne kadar teoride kanunlar 

HUKUK FAKÜLTESİNİ TERCİH ETME
NEDENİNİZ NEYDİ?
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herkes için ulaşılabilir ve açık olsa da hukuk bilgisi
hukukçuların tekelindedir denebilir. Hiç bu mesleği
yapmasanız dahi böylesi bir bölümü bilmek bile bu
nedenlerle ayrıca güzel. Fakültede görüyorsunuzdur
ikinci hatta üçüncü bölüm olarak hukuk okuyan
öğrenciler var. Çünkü aslında gerekli bir bilgi. Okuması
oldukça zevkli, yaşadığımız hayatın kurallarını bilmek
için gerekli bir bölüm. Ve hayatın çok içinden, çok
somut, çok teknik bir bölüm. Aslında sadece hukuk
bilgisini değil aynı zamanda bir hukukçu olmayı da
öğrenmek gerekiyor. Peki hukukçu olmak ne demek?
Aslında bir sorunu görmek, sorunu tespit edebilmek
buna ne tür bir çözüm uygulayabileceğimizi
bilebilmektir, bunları sağladığı için güzel bir bölümdür
hukuk. Faydalarını bilerek seçtiğim bir bölümdü hiç de
pişman olmadım herkese de hala tavsiye ederim.
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  Hukuk oldukça somut hayatın içinden bir bölüm,
akademi ise bunun en hayatın dışında olduğu kısmıdır.
Ben her zaman okumayı çok seven, yazan çizen
biriydim dolayısıyla tercih etmemde bu bir faktördü.
Dersleri zaten seviyordum. Bilgiyle uğraşmak,
hukukun teorik boyutuyla ilgilenmek de ayrıca
hoşuma giden bir kısımdı. Size kısaca akademi
yolundan da bahsedeyim. Akademi istediğinize karar
verdikten sonra öncelikle yüksek lisansa kabul almanız
gerekiyor. Çoğu üniversite yüksek lisans başvurularını
henüz öğrenciler mezun olmadan açmaya başlıyorlar.
Dolayısıyla sizin yüksek lisansa başvurabilmeniz için
hem ALES hem de YDS puanınızın olması gerekiyor.
Mezun olmadan üçüncü veya dördüncü sınıfta
girebilirsiniz iki sınavında beş yıl geçerliliği var.
Uludağ Üniversitesi yüksek lisansta özel hukuk için dil
puanı istemiyor, kamu için istiyor. Doktorada ise
muhakkak dil puanı isteniyor. Benim tavsiyem hem
ALES’e hem de YDS’ye girmeniz yönündedir.
Üniversiteler yüksek lisans başvurularını açtıktan sonra
başvurulara tek tek kayıt yaptırıyorsunuz. ALES, YDS
ve okul ortalamasına göre herkes sıralanır eğer bu
sıralamaya girerseniz sonrasında sizi sınava davet
ediyorlar. Örneğin kontenjan 10 kişi için açılıyorsa 30
kişi çağırıyorlar. Dolayısıyla aldığınız puanlar önemli.
Genelde üniversiteler bir yazılı sınav ve bir sözlü
mülakat yapıyorlar. Uludağ Üniversitesi’nde yazılı
sınav ile sözlü mülakat aynı gün yapılıyor. Ben yüksek
lisansımı İstanbul’da başlatmıştım. Yüksek lisansa kabul
edildikten sonra da derslere başlıyorsunuz. Akademik
kadrolar içinse okullar ihtiyaçlarını YÖK’e
bildiriyorlar. Daha sonrasında YÖK okullara kadro
veriyor. Okullar da bu kadroyu nasıl kullanacaklarını
ayarlıyorlar. Mesela Medeni hukuk kadrosuna bir kişi
alınacaksa bir kişi için açılan kadroya on kişi
çağırıyorlar. Bu on kişiyi de yine aynı şekilde
çağırıyorlar. ALES, YDS ve mülakat notu ya da sınav
notu. Bu on kişinin içerisinde en yüksek puanı alan
kişi giriyor. Bu süreç benim için oldukça hızlı ilerledi.
Yüksek lisansımın birinci döneminde doğrudan kabul
edildim. Ve hemen başladım, bu konuda nasipliydim.
Çok şükür hocalarımız da çok iyi o yüzden hiç de
zorlanmadım

AKADEMİK HAYATA GİRMEYE NE ZAMAN
KARAR VERDİNİZ? BU KARARI VERMENİZDE  
EN   BÜYÜK  FAKTÖR   NEYDİ?

 Baktığımızda özel hukukun temeli medeni
hukukuktur. Borçlar hukukunu, eşyayı, mirası da içinde

MEDENİ  HUKUK  KÜRSÜSÜNÜ  NEDEN   
TERCİH   ETTİNİZ?

  Bu konu sizin gelecekte ne yapmak isteyeceğinize
göre değişecek bir alan. Ben kendi özelimde şunları
yaptım: Bir ve ikinci sınıfta olabildiğince çok kulübe
girip çıktım. Ne yapıyorlar, ne tür etkinlikleri var
bunları gözlemledim. Kulüpler sosyalleşme açısından ve
insana iyi oluş manasında güzel gelen bir şeydir. Mezun
olduğunuzda Hukuk fakültesinde yapabileceğiniz en
güzel şey insanlarla tanışmak, yeni bağlantılar
kurmaktır. Geriye dönüp baktığınızda ben bu dört
yılda ne yaptım diye düşündüğünüzde elinizde somut
bir şeylerin olması lazım. Eğer yüz farklı yerde olmaya
çalışırsanız hiçbir şey yapamıyorsunuz, mümkünse belli
alanlar seçin ve oradan ilerleyin. Bunun dışında
mutlaka dil edinmenizi tavsiye ederim. Günümüzde
İngilizce artık herkesin bildiği bir dil, yoksa mutlaka
öğrenin tabii. Onun dışında ikinci bir dil ekleyin.
Hangi alan istediğinize göre yine değişmekle birlikte
akademi için Almanca ve ya Fransızcayı öğrenmeniz
gerekir. Öğrencilik yılları en iyi yıllar,
doldurabildiğiniz kadar doldurun. Şunu fark
edeceksiniz ne kadar çok şey yaparsanız vaktiniz o
kadar bereketlenecektir.

ÜNİVERSİTE   HAYATINIZDA  SOSYAL  
ANLAMDA  YAPTIĞINIZ   FAALİYETLER  
NELERDİ? BİZLERE NE TAVSİYE  
EDERSİNİZ?

ULUDAĞ  ÜNİVERSİTESİ  HUKUK  FAKÜLTESİ  
HAKKINDA  DÜŞÜNCELERİNİZ  NELERDİR?  
BURDA  ÇALIŞMAYA  DEVAM   ETMEK  İSTER  
MİSİNİZ?

barındırıyor. O yüzden medeni hukuk çok geniş bir
alan, hatta hukukun en geniş alanı olduğunu
söyleyebilirim. O yüzden üzerinde çalışmak için
müthiş bir alan. Uzmanlaştığınız zaman ise özel
hukukun neredeyse tüm ilişkilerini kavrayabileceğiniz
bir konumda oluyorsunuz.

 Gelecek planımlarım arasında doktorayı da burada
yapmak var. Daha önce İstanbul dışında yaşamadığım
için Bursa benim için ilginç bir deneyim oluyor.
Uludağ Üniversitesi genel olarak hoşuma giden bir
üniversite oldu. Harika bir çalışma ortamımız var,
hocalarımız gerçekten çok destekleyiciler. Hocalarımız
hem öğrencilere karşı hem bizlere karşı çok
yardımseverler. Bunlarla birlikte Gemlik’te
üniversiteliler için bir şeylerin yapılmasına ihtiyaç var.
Merkez olarak Bursa çok uzak bir yer değil, İstanbul da
uzak değil dolayısıyla bu bir avantaj. Hafta sonları
Bursa’da da katılabileceğiniz çok fazla etkinlik var.   
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AKADEMİSYENLİĞİN  AVANTAJLARI  VE  
DEZAVANTAJLARI  NELERDİR?

  En büyük avantajı sonsuza kadar öğrenci olarak
kalabilmeniz. Okumayı ve okuduğunuz bölümü
seviyorsanız çok güzel bir meslek. Araştırma
yapıyorsunuz bilginizi bir sonraki nesle aktarıyorsunuz
ve bunları yapmak için destekleniyorsunuz. Tez
yazmak, sürekli araştırmak, bir şeyler üretmek gibi
zorlukları da var. Akademisyen olmak için belli bir
karakterde olmaya ihtiyaç var. Çabuk sıkılıyorsanız,
çalışmaktan çok da zevk almıyorsanız, hukuku özel
olarak sevmiyorsanız çok zor bir iş olur. Çalışmayı
seviyorsanız ve zaten bu alanları okumaktan
hoşlanıyorsanız o zaman harika bir meslek. Ben her
zaman sevdiğim için bana hiç dezavantajlıymış gibi
gelmiyor. 

LİSANS   HAYATINIZDA   EN   
ZORLANDIĞINIZ  DERS  HANGİSİYDİ?

  En zorlandığım derslerden biri eşya hukukudur. İkinci
olarak da ceza muhakemesi. Benim için oldukça
zorlayıcı bir dersti. Usul dersleri de biraz daha
zorlayıcıdır. Anayasa da zor bir dersti. Belki birinci sınıf
olmanın da gerektirdiği bir şeydir. Ya da Anayasa
değişikliğine denk gelen bir grup olmamızın da etkisi
vardır. Dönem ortasına girdiğimizde Anayasa
değişikliği kabul edilmişti o yüzden finalimiz her iki
Anayasadan da olmuştu. Usul derslerinin zorluğu da
buradan kaynaklı. Mesela siz medeni usul öğrendiğinizi
zannediyorsunuz birkaç yıl sonra bir bakıyorsunuz
kanun değişmiş. Hukukçu olmanın getirdiği
zorluklardan biri de bu sürekli kendinizi yenilemek
zorundasınız. Sonuç olarak hukuk zor derlerden oluşan
bir bölüm ama çalışınca yapılamayacak bir dersin
olduğunu da düşünmüyorum.

UHDE   HAKKINDA  DÜŞĞÜNCELERİNİZ   
NELERDİR?

 Umarım tüm prosedürleri geçerek dergiyi çıkartmayı
başarabilir ve hukuk fakültesinde dergi çıkarma
geleneğini başlatabilirsiniz. Hukuk fakültesi
kurulduğundan beri yeterli geleneği oluşturamamış,
çok az şeyin devamlılığını görüyoruz. O yüzden
umarım devamlılığı olan ve herkese bolca fayda
sağlayacak bir dergi olur

Ben de Bursa’ya yabancı olduğum için yeni yeni
öğrenmeye başladığım bir grup şey var. Ben genelde
alışık olduğum için rotamı hep İstanbul’a çeviriyorum
ancak gelecek planlarım arasında Bursa tarafına doğru
bir gidiş var.

Benim kamu derslerimin büyük bir çoğunluğu özel
hukuk derslerime göre daha yüksek aldığım derslerdi.
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